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\n sprawie oznakowania przejść dla pieszych 7 *

W ostatnim okresie w wielu częściach Miasta przejścia dla pieszych 
stały się lepiej widoczne dla kierujących pojazdami, za sprawą 
dodatkowych oznakowań poziomych, pionowych i świetlnych.
Wnioskuję o instalację analogicznych zabezpieczeń na przejściach dla 
pieszych, na ul. 1 Maja od siedziby Straży Pożarnej w kierunku Nowych 
Kozłowic, na ulicy Adama Mickiewicza przy „Biedronce”, oraz na ulicy 
Władysława Reymonta na wysokości ul. Piotra Skargi.

Ostatni postulat pokrywa się z oczekiwaniami Samorządu 
Mieszkańców Nr 3, domagającego się bezskutecznie doświetlenia tego 
przejścia, które w okresie nauczania stacjonarnego pokonują dziesiątki 
uczniów Szkoły Podstawowej nr 4. W tej sprawie należy podjąć rozmowy 
z zarządcą dróg krajowych.
Wniosek w sprawie poprawy warunków bezpieczeństwa na przejściu 

przy ulicy Władysława Reymonta był składany przeze mnie dwa lata 
temu.
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